



Bestyrelsesmøde 2024-2

Afholdt: D. 21. februar 2024 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Deltagere: Victor Lundhede Christensen, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard, Christian Niclas, Michael Fack, Emil Sand-Jensen, Katrine Müller-Eriksen

Afbud: Anne Johansen

1. Mødeskik

- Den nye bestyrelse har gennemgået mødeskik for det kommende år.

2. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

3. FS

Arrangørgruppen

Et medlem af gruppen går ned i tid, men bliver stadig i styregruppen.

FS går ud og søger en fond der kan komme til at give mellem 300-800 euro pr. spilgang.

Spilgang

Der var 93 deltagere i februar.

Til næste FS spilgang vil der være besøg af to formænd fra andre rollespilsforeninger for at erfaringsudveksle.

4. Dukkeskub

Intet nyt

5. RPG tirsdag

Status

Der er behov for PR og reklame der kan uddeles til FS og nede i Faraos. Størstedelen af spillerne nærmer sig de 25 år. Der skal laves en simpel flyer der kan gives til folk.

Kristian og Sofus deler opgaverne forbundet med at køre RPG tirsdag.



6. Lokalerne

Internet

Der er nu internet i lokalerne. Vi skal tilføje internetkoden til Nuværende Medlemmer og den skal ændres væk fra default-koden.

I fremtiden vil vi skifte internetkoden efter generalforsamlingen.

Vi skal ringe til Hiper og klage over, at de har faktureret os for et teknikerbesøg hvor de ikke dukkede op og som selv rykkede til et senere tidspunkt.

Elektriker

På lørdag kommer der nye 240v stik og der kommer 5 nye sikringer i kælderen.

Projektkasser og nøgler

Der er medlemmer som mangler at betale for deres projektkasser i år. Vi skal skrive ud for at høre om de fortsat vil have kasserne for ellers skal de hente deres ting.

Vi har gennemgået nøglelisten og rettet den til. For bedre sikkerhed vil vi flytte nøglerne fra den grønne boks ned i vores overskydende nøgleboks i kælderen.

Grøn pengekasse

Mia tager kontakterne i den grønne kasse med i banken.

Op eller ud dag

Der er behov for en Op eller ud dag, da der skal monteres udsug, evt. reoler. Måske skal der også sorteres i kælderen.

Vi afholder Op eller ud dag d. 16. + d. 17. marts. Der skal oprettes et event, og der skal findes en der kan køre trailer.

7. Aktivitetsstøtte

Der skal indsendes aktivitetsstøtte, og deadline er d. 1. marts.

Victor gennemgår aktivitetssedlerne i løbet af weekenden.

Mia, Victor, CN og Østergaard kigger på sammen på det på onsdag. Dem der kan mødes kl. 12.

8. Forplejning

Bestyrelsen har gennemgået reglerne for forplejning i foreningen.

Reglerne er som følgende:

- Under bestyrelsesmøder kan man tage 2 drikkevarer uden omkostning



- Til Bifrost GF stiller foreningen med 2 kasser øl til de deltagende foreningsrepræsentanter
- Hvis medlemmer laver store arbejdsopgaver for foreningen, dækker foreningen for mad og forplejning som tag. Hvis man bruger store dele af sin dag på at lave arbejdsopgaver, fx Op-eller ud dag, udarbejdelse af aktivitetsstøtteansøgning. Der er ikke et fast beløb, men man skal være fair.

Disse regler vil blive nærmere beskrevet i et separat dokument der skal ligge i foreningens Dropbox.

9. Rengøring

Vi skal gøre rent i bygningen i april, maj og juni. Der skal findes én eller flere der vil tage opgaven. Man får 100 kr. i timen, og vi vurderer det vil tage 3 timer. Det vil ikke være penge man får, men gavekort eller en materiel gave er muligt.

ME og Emil vil gerne tage rengøringen for i år.

10. Mails

Handicap tilskud

Vi har fået en mail omkring muligheder for handicap tilskud i Aarhus kommune. Vi snakker om dette til næste møde.

DUF-indberetning

Vi skal senest d. 1. april indsende årlig indrapportering til DUF. Dette ser vi på efter aktivitetsstøtten er indrapporteret.

Rollespil i Horsens i efteråret 2024

Vi er blevet kontaktet af en programansvarlig for et børnekulturhus i Horsens der vil høre om vi kan komme forbi og lave et lille rollespilsarrangement ved dem. De har et budget på ca. 5.000 kr.

Projekt fysioterapeutuddannelsen 3 semester

Nogle studerende har skrevet og vil høre om de må komme og interviewe os. Vi afslår.

Besøg under søndagens Pnp.

En studerende har skrevet og spurgt om de må komme til en PnP dag og tage billeder. Vi afslår.



Babytøj

Bjørn skal have en onesie str. 74 til sin søn.

Miniature- og figurmaledag

Karen-Inge har skrevet omkring valkyriearrangementet "Miniature- og figurmaledag" for at høre om foreningen vil sponsorere malerpaletter, maling og primer.

Materialerne vil kun være til gavn for til malerhobbyen som endnu ikke selv ejer disse ting. Der spørges også om vi vil kontakte Faraos for at høre om de vil donere noget figurværk.

Foreningen vil gerne sponsorere materialerne, men vil ikke kontakte Faraos.

Materialerne betales med foreningens egne penge.

Skriv, at hvis deltagere har en airbrush, kan de bruge foreningens kompressor.

11. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

12. Næste møde

Næste møde er d. 27. marts.

13. Evt.

- Symaskiner
 - *Punkt er strøget fra det åbne referat*
- Reoler
 - *Punkt er strøget fra det åbne referat*
- Sponsoreret fest
 - Emils far vil gerne sponsorere en fest med lokaler, mad, drikke inkluderet i Silkeborg, til gengæld for at vi fjerner nogle siv fra deres sø.
- Køb af stager
 - *Punkt er strøget fra det åbne referat*
- Indkøb af materialer af spyd
 - *Punkt er strøget fra det åbne referat*
- Indkøb af Troldekt
 - *Punkt er strøget fra det åbne referat*

Mødet blev hævet 21:20